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Vragen van het lid Bergkamp (D66) aan de Minister voor Medische Zorg over 
het vergoeden en/of verlagen van de prijs van medicinale cannabis. 
(ingezonden 20 november 2017). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de berichtgevingen over het vergoeden en/of 
verlagen van de prijs van medicinale cannabis?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u het bericht dat het te verwachten is dat met een nieuw 
beschikbaar placebo de komende jaren meer en betere studies beschikbaar 
komen op basis waarvan het Zorginstituut Nederland (ZIN) een eventuele 
beoordeling kan doen? 

Vraag 3
Wanneer zullen de eerste onderzoeken op basis van dit placebo gereed zijn? 
Bent u bereid ook internationale ervaringen mee te nemen? 

Vraag 4
Wanneer is het onderzoek naar een prijsverlaging van medicinale cannabis 
gereed? Bent u bereid de uitkomsten voor de begrotingsbehandeling van het 
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (VWS) naar de Kamer te 
sturen? 

Vraag 5
Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voor de begrotingsbehandeling 
VWS?

1 https://www.zorginstituutnederland.nl/actueel/nieuws/2017/11/10/medicinale-cannabis-niet-in-
basispakket en https://www.telegraaf.nl/nieuws/1260397/mediwiet-voor-een-prikje
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